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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  KOZALA  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA KOZALA 
 
KLASA:  026-02/14-13/9 
URBROJ:  2170/01-09-10-14-2 
Rijeka,  17. prosinca  2014. 
 
 

 

ZAPISNIK 
S   2. SJEDNICE VMO KOZALA 

 
2.sjednica Kozale održana je 17. prosinca 2014. (srijeda) s početkom u 17 sati u 
prostorijama MO Kozala,  Volčićev trg 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Renata Tomić , predsjednica VMO  
- Sanjin Matijević, zamjenik predsjednice VMO 
- Grga Rukavina, član VMO  
- Biserka Stefan,  članica VMO 
- Željko Matanović, član VMO Kozala i 
- Dragica Šibenik, tajnica MO   
 
Usvajanje zapisnika sa  1. sjednice VMO Kozala: 

- Zapisnik je jednoglasno usvojen 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica  VMO i predložilao slijedeći 
  

 
DNEVNI RED 

 
1. Usvajanje Financijskog plana za 2015. i projekcija za 2016. i 2017. 
2. Izvješće o održanoj likovnoj radionici 
3. Izvješće o Djedu Božićnjaku 
4. Informacija sa povjerenstva za ocjenu programskih aktivnosti MO za 2015. 
5. Razno  

 
Predložena je izmjena dnevnog reda: 
 

1. Predstavljanje i prisega zamjenika člana Vijeća MO Kozala 
2. Usvajanje Financijskog plana za 2015. i projekcija za 2016. i 2017. 
3. Izvješće o održanoj likovnoj radionici 
4. Izvješće o Djedu Božićnjaku 
5. Informacija sa povjerenstva za ocjenu programskih aktivnosti MO za 2015. 
6. Razno  

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

  
AD 1 
Predsjednica Vijeća, Renata Tomić je izvijestila  nazočne da je sukladno članku 18. 
Poslovnika Vijeća mjesnog odbora Kozala  gosp. Lucian Vukelić pismenim putem svoj 
mandat u Vijeću MO Kozala stavio u mirovanje.  
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Shodno tomu  odlukom Hrvatske demokratske zajednice njegov će mandat preuzeti 
gosp. Željko Matanović, sa liste kandidata koalicije HDZ-HSS-HSP AS-BUZ-HRAST, a 
što je sukladno i čl. 19. Poslovnika Vijeća MO Kozala. Gospodin Matanović je pročitao i 
potpisao Prisegu o prihvaćanju dužnosti člana Vijeća. 
 
Zaključak: 
Vijeće je činjenice primilo na znanje.   
 

 
AD 2 
Predsjednica Vijeća Renata Tomić je dala na raspravu prijedlog Financijskog plana za 
2015. i projekciju za 2016. i 2017. godinu. Nakon kraće rasprave jednoglasno je usvojen 
slijedeći 
 
 Zaključak: 
Usvaja se Financijski plan MO Kozala za 2015. i projekcija za 2016. i 2017. godinu. 
 
AD  3 
 
Predsjednica Vijeća Renata Tomić dala je na raspravu prisutnim vijećnicima Izvješće o 
realiziranom programu rada za 2014.godinu, Likovna radionica za djecu predškolskog 
uzrasta.  
 
Zaključak: 
Vijeće je jednoglasno usvojilo Izvješće o realiziranom programu rada "Likovna 
radionica za djecu predškolskog uzrasta za 2014.".  
 
 
AD 4 
Predsjednica Vijeća Renata Tomić dala je na raspravu prisutnim vijećnicima Izvješće o 
realiziranom programu rada za 2014.godinu, Doček Djeda Božićnjaka za 2014. godinu. 
 
Zaključak: 
Izvještaj o realiziranom programu "Doček Djeda Božićnjaka na Kozali 2014." u 
cijelosti se prihvaća.  
 
AD 5 
Predsjednica Vijeća informira je  prisutne vijećnike  da Povjerenstvo za ocjenu 
programskih aktivnosti na području Grada Rijeke o programskim aktivnostima nije ni 
raspravljalo iz razloga što nije bilo konstituirano Vijeće MO Kozala.  
 
Zaključak: 
 
Informacija  primljena na znanje. 
 
Kako nije bilo dodatnih prijedloga ili rasprave, predsjednik Vijeća zaključuje sjednicu u 
19 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                   Predsjednica  VMO Kozala. 
 
Dragica Šibenik                                                                      Renata Tomić 
 


